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ΕΡΩΤΗΣΗ 

___________________________________________________________ 

Προς: 

• Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
• Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: Πρόβλεψη δημιουργίας Σχολής Ανώτερης Επαγγελματικής Κατάρτισης 
(Σ.Α.Ε.Κ.) στον Δήμο Παύλου Μελά 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

Η ενίσχυση της επαγγελματικής εκπαίδευσης και κατάρτισης αποτελεί στρατηγική 
επιλογή της κυβέρνησης, με στόχο τη σύνδεση της εκπαίδευσης με την αγορά εργασίας 
και την αναβάθμιση των δεξιοτήτων των νέων. Η θεσμοθέτηση και ανάπτυξη των 
Σχολών Ανώτερης Επαγγελματικής Κατάρτισης (Σ.Α.Ε.Κ.) αποδεικνύει στην πράξη 
τη βούλησή μας για ουσιαστική αναβάθμιση της επαγγελματικής εκπαίδευσης, με 
ποιοτικά προγράμματα σπουδών και πραγματικές επαγγελματικές διεξόδους. 

Η δημιουργία και λειτουργία Σ.Α.Ε.Κ., ιδιαίτερα σε Δήμους της χώρας που 
παρουσιάζουν έντονα κοινωνικά και οικονομικά χαρακτηριστικά, αποτελεί 
πρωτοβουλία που ενισχύει την δημόσια εκπαίδευση ενώ ταυτόχρονα φέρει βαθύ 
κοινωνικό πρόσημο. 

Στο πλαίσιο αυτό και λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω, θα ήθελα να θέσω υπόψη σας 
την ανάγκη ίδρυσης Σ.Α.Ε.Κ. στον Δήμο Παύλου Μελά, έναν από τους μεγαλύτερους 
σε πληθυσμό δήμους της Μητροπολιτικής Ενότητας Θεσσαλονίκης, όπου λειτουργούν 
Επαγγελματικά Λύκεια με πάνω από 3.000 μαθητές, καθώς η απουσία Σ.Α.Ε.Κ. από 
τον παραπάνω Δήμο στερεί από πολλούς αποφοίτους τη δυνατότητα να συνεχίσουν 
την επαγγελματική τους κατάρτιση κοντά στον τόπο διαμονής τους. 
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Επιπλέον, η δημοτική αρχή του Δήμου Παύλου Μελά έχει τη δυνατότητα να υποδείξει 
κατάλληλους χώρους, συμπεριλαμβανομένων ανενεργών ή εγκαταλελειμμένων 
δημοσίων κτηρίων, τα οποία μπορούν να αξιοποιηθούν προς όφελος της εκπαίδευσης 
και της τοπικής ανάπτυξης, συμβάλλοντας παράλληλα στην πολεοδομική και 
κοινωνική αναβάθμιση της περιοχής. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

• Υφίσταται σχεδιασμός για την περαιτέρω γεωγραφική επέκταση του 
θεσμού των Σ.Α.Ε.Κ; 

• Δύναται να υπάρξει πρόβλεψη για τη δημιουργία και λειτουργία ΣΑΕΚ στο 
Δήμο Παύλου Μελά; 

 

 

Με τιμή,  

Μαρία Νεφέλη Χατζηιωαννίδου 

Βουλευτής Επικρατείας Ν.Δ. 

 

 




